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#AFERA JANAF#

Premijer Andrej Plenković u petak je poručio kako nije oduševljen što su trojica njegovih

ministara išli u ‘klub’ bivšeg predsjednika Uprave Janafa Dragana Kovačevića, i to u vrijeme

lockdowna dok su lokali bili zatvoreni, a građani pozivani da izbjegavaju masovna druženja.

“Ja mislim što i vi o tome. Što mislite da sam oduševljen? Ali, ispitajte vi još malo tko je tamo i

kada bio. Ne znam ja ništa, ali vi ispitajte”, odgovorio je Plenković nakon sjednice saborskog

Kluba HDZ-a na novinarsko pitanje kakva se poruka šalje građanima koje su pozivali da ostanu

doma, a kafići bili zatvoreni.

Upitan je li mu sporno što su njegovi ministri išli u ‘klub’ za vrijeme lockdowna, odgovorio je da

ima i nekih drugih puno viših dužnosnika koji su išli tamo.

"Koliko je sporno to, toliko je i ovo", rekao je i novinarima poručio kako bi volio da “angažirani,

znatiželjni i istraživački nastrojeni ispitaju tko je kad točno bio tamo i tko sve".

Pitao sam sve ministre, trojica su rekla da su bili u klubu

"Pitao sam na Vladi sve ministre, tri su rekla da su bili, rekli su to i javno, to je za mene bila prva

informacija. Kako mislite da bih ja kao predsjednik Vlade znao gdje tko od njih ide na ručak,

večeru, tko se kim druži, to nije realno, to su teme koje su bespredmetne", istaknuo je

Plenković.

Uputio je novinare da te ministre (Tomislav Ćorić, Oleg Butković i Josip Aladrović) pitaju da

rastumače zašto su tamo išli, napominjući kako on to ne zna te da to nije nešto što bi trebao

znati.

Naveo je i da Državni inspektorat treba pitati zašto nisu provjeravali ‘klub’. Koliko vidim u

medijima, rekli su da tamo nisu zalazili jer to nije mjesto u kojem je registrirana ugostiteljska

djelatnost, kazao je Plenković.

Na pitanje je li mu sporno što su ministri išli tamo kada čuje da su na ulazu morali ostavljati

mobitele, premijer je ocijenio da "malo sada idemo u trivije".

Vrlo je bitno čuđenje predsjednika i nekih bivših predsjednika

"Ono što je vrlo bitno u cijeloj ovoj priči je čuđenje predsjednika i nekih bivših predsjednika, koji

su jučer navedeni u nekim dnevnicima kao eksperti. To je jedna novost za mene i puno krupnije

od ovih koji se čude da Vlada, DORH, Uskok i policija postupaju po zakonu", istaknuo je

Plenković.

To je, tvrdi, najvažnija tema svega ovoga, pitanje trodiobe vlasti i postupanje po zakonu. "To je

ključno uz, naravno, sumnje na koruptivne radnje", rekao je.

Na inicijativu oporbe za osnivanjem saborskog istražnog povjerenstva koje bi istraživalo utjecaj

izvršne vlasti na rad neovisnih pravosudnih institucija Plenković je kazao kako njemu ne treba

 1 / 3

Phoca PDF

http://www.phoca.cz/phocapdf


Plenković novinarima: Mislite li da sam oduševljen što su ministri išli u ‘klub’?

Kategorija: VIJESTIAžurirano: Petak, 25 Rujan 2020 12:27

Objavljeno: Petak, 25 Rujan 2020 12:24

istražno povjerenstvo da svojim ušima čuje i očima vidi te "svojim racionalnim zaključivanjem

shvati tko se čemu čudi".

"Ponavljam još jednom i to ću ponavljati svaki dan - da je to izgovorio predsjednik HDZ-a, ja kao

predsjednik Vlade, imali bi revoluciju brojnih političkih aktera, udruga, zaštitnika prava", poručio

je i dodao kako "ovdje sad ispada da, eto, možda ima nešto u tome".

"Napasti sud, DORH, USKOK, policiju... da je to učinio netko iz HDZ-a, znate i sami što bi se

događalo i to je najzanimljiviji dio ovoga svega", rekao je.

Čudno mu je kako komentatori i javnost reagiraju na ovakve stvari jer, ističe, imamo i pravne

stručnjake koji su "rekli jasno kao dan što je propis, a imate niz komentatora i ovih eksperata

koji se i dalje iščuđavaju".

Razmotrit ću sve što može pomoći sigurnosti u donošenju kadrovskih odluka

Što se sigurnosnih provjera za ministre i čelnike javnih tvrtki tiče, Plenković je najavio kako će

razmotriti sve moguće oblike koji vladajućima mogu pomoći da što je moguće više pri donošenju

nekih kadrovskih odluka.

Za Stjepana Adanića, koji privremeno nakon Dragana Kovačevića preuzima Janaf, ustvrdio je

da je imenovan u Upravu prije šest mjeseci. "Čovjek je zreo, iskusan, ozbiljan, smatrali smo da

je dobro da od postojeća dva člana Uprave baš on bude taj, a izabrat ćemo predsjednika

Uprave na natječaju", naveo je.

Napomenuo je kako je razgovarao s Adanićem koji mu je rekao da nema saznanja o navodnim

namještanjima poslova u Janafu.

Vezano za istražno povjerenstvo premijer je kazao i da će saborski Klub HDZ-a, kada se oporba

domisli što točno želi da bude predmet rada povjerenstva, s koalicijskim partnerima to razmotriti

i nakon donijeti odluke.

Ustvrdio je kako ne zatvara vrata istražnom povjerenstvu te dodao kako "ima nekih drugih koji

su nervozni i koji napadaju sud, DORH, policiju i čude se ako netko radi po zakonu". "Pa evo,

mene čudi kako ovi iz oporbe to ne vide, to je zanimljivo", zaključio je Plenković.

Butković: Dva puta sam bio u Kovačevićevom kubu

Ministar mora, prometa i infrastrukture Oleg Butković potvrdio je u petak da je u dva navrata bio

u 'klubu' bivšeg predsjednika Uprave Janafa Dragana Kovačevića, uhićenog zbog umiješanosti

u aferu Janaf, ali da u tome ne vidi ništa sporno.

Butković je u Pazinu, gdje nazoči obilježavanju Dana Istarske županije, novinarima izjavio da je

u dva navrata bio gost tog 'kluba' gdje je Kovačević navodno ugošćavao društvenopolitičku elitu,

i to otprilike u lipnju i krajem kolovoza, sigurno ne za vrijeme lockdowna uslijed pandemije

koronavirusa.
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"Uostalom, kada su u tom klubu bili i drugi visoko rangirani dužnosnici, od aktualnog

predsjednika Republike Zorana Milanovića do bivšeg predsjednika Mesića, onda sam i ja bio

znatiželjan da vidim kakav je to klub", kazao je Butković i dodao kako se radi o vrlo skromnom

klubu.

"U tom klubu ništa nije posebno, vrlo skromno i ništa što bi toliko zaokupiralo javnost ili da se

tamo događa nešto nenormalno i nemoralno. Ponavljam, bio sam tamo dva puta, gospodina

Kovačevića do tada nisam poznavao. Upoznao sam ga tamo, bilo je ugodno društvo", poručio je

Butković.

Novinarima je rekao i kako nije morao ostavljati mobitel na ulazu u klub.

"Mobitel nisam ostavio na ulazu, ne odvajam se od njega", zaključio je ministar.

(Hina) 
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